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Huurdersnieuws
 Nieuwsbrief juli 2024

Beste Huurder,

Op 17 mei heeft u weer een DigiNieuws ontvangen, onze digitale nieuwsbrief. Heeft u nog geen  
DigiNieuws ontvangen en ontvangt u deze graag ook? Laat dit ons dan even weten via hbv@hbvettenleur.nl.

In deze nieuwsbrief leest u meer over de invulling van ons Huurdersbudget. Ook hebben we weer 
een interview onder de rubriek ‘Een kopje koffie drinken met...’. Ditmaal met de voorzitter van de 
huurdersvereniging uit Breda, de CHAB. U vindt in dit Huurdersnieuws ook de allerlaatste update over ons 
duurzaamheidsproject ‘HBV voor Zon’ en u leest meer over de opbrengst van zonnepanelen. Ook komt het 
zonnepanelenbeleid van Alwel aan bod.

We hebben een groot deel van dit Huurdersnieuws 
gewijd aan onze Pilot Energiedisplays. Inclusief wat 
de Woonbond hierover schrijft, hoe de pilot verloopt en 
wederom een nieuw interview met een pilot deelnemer.

Ook ditmaal weer een mooi compleet Huurdersnieuws 
boordevol informatie die zeer interessant is voor u 
als huurder. Mocht u na het lezen van deze editie nog 
meer informatie willen over een bepaald onderwerp, 
mag u altijd vrijblijvend contact met ons opnemen.  
Veel leesplezier!

Ontvang onze nieuwsbrief ook 
digitaal. Stuur een e-mail naar 
huurdersnieuws@hbvettenleur.nl en 
ontvang het huurdersnieuws voortaan 
digitaal in uw postbus.

“Alles wat te veel stroom verbruikt,  
gooi ik de deur uit”
Begin januari zijn we gestart met de pilot 
Energiedisplays! We namen een interview af bij 
bewoner Rudy, die al veel actie heeft ondernomen. 
U leest het interview met Rudy op pagina 5.  

mailto:hbv%40hbvettenleur.nl?subject=Ik%20ontvang%20graag%20het%20DigiNieuws
mailto:huurdersnieuws%40hbvettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdersnieuws
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Agenda & inloop 
Huurdershuis

Links treft u de agenda van het 
bestuur van HBV Etten-Leur. U 
bent van harte welkom om op de 
vetgedrukte gele data langs te komen 
bij ons Huurdershuis op Liesbosweg 
40C in Etten-Leur.U kunt zichzelf aanmelden voor de bijeenkomst klankbord-/

meedenkgroep. U bent van harte welkom! Stuur een e-mail naar 
huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl en wij nodigen u uit!

26 aug  Bijeenkomst klankbord-/meedenkgroep

28 aug  Bestuursvergadering

10 sept Voorzittersoverleg met HBV, CHAB en HAR

17 sept Regulier overleg HBV / Alwel

25 sept Bestuursvergadering

Datum volgt Najaarsvergadering 
Huurdershuis aanvang 19.30, zaal open om 19.00 uur

Agenda HBV Etten-Leur

Contributie 2024
Het is weer zover, we gaan rond 26 juli de contributie van  

€ 12,- incasseren voor het jaar 2024. 

Betaalt u de contributie nog via een overschrijving, dan ontvangt 
u de factuur een dezer dagen in uw brievenbus.

mailto:huurderssecretariaat%40hbvettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdernieuws
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Een kopje koffie drinken met...
Voor onze rubriek ‘een kopje 
koffie drinken met…’ hebben 
we dit keer Dick Waage 
geïnterviewd. Dick is de 
voorzitter van de ‘HBV’ voor 
de huurders vtan Alwel in 
Breda. Alleen heten zij de 
CHAB, wat staat voor Centrale 
Huurdersvereniging Alwel Breda.

Samenwerking tussen de 
huurdersverenigingen
De HBV, de CHAB en de HAR zijn 
huurdersverenigingen die opkomen 
voor de belangen van huurders 
van Alwel. De HBV doet dat in 
Etten-Leur, de CHAB in Breda en 
de HAR in Roosendaal. Samen 
geven zij Alwel ook advies over, 
bijvoorbeeld de huuraanpassing.

Zo hebben de drie 
huurdersverenigingen afgelopen 
maart een negatief advies 
gegeven aan Alwel over de 
huuraanpassing van 5,3% en 
5,5%. Dit advies kunt u lezen op 
onze website www.hbvettenleur.nl. 

“De CHAB is hierin nog niet zo 
ver als HBV Etten-Leur. We zijn 
afgelopen maanden druk bezig 
geweest met het opzetten van 
een nieuwe website. In juni zijn we 
een wervingscampagne gestart 
om nieuwe leden te werven. In 
Breda kunnen huurders gratis lid 
worden. Ook procesmatig zijn 
we dingen aan het veranderen. 
Een professionalisering is ingezet, 
maar we zijn er nog niet” vertelt 
Dick. 

“We sparren graag samen met de 
HBV en kijken hoe we van elkaar 
en het al gedane werk gebruik 
kunnen maken.”

De dynamiek is anders 
Breda heeft drie 
woningcorporaties: Alwel, 

Wonen-Breburg en Laurentius. 
Deze hebben ook alle drie een 
eigen huurdersvereniging. In 
Breda heb je dus de CHAB, maar 
ook Bewonersplatform Wonen-
Breburg Breda en Huurderskoepel 
Laurentius. Dit noemen ze 
samen de GHK. Dat staat voor 
Gezamenlijke Huurders Koepels. 

De CHAB vertegenwoordigt de 
belangen van circa 9.000 huurders 
in Breda. De huurdersverenigingen 
van Wonen-Breburg en Laurentius 
tellen er ook veel. Alle drie bij 
elkaar opgeteld, gaat het over 
ongeveer 1/3 van alle woningen 
in Breda.

“De GHK maakt de dynamiek 
toch net iets anders. Soms gaat 
een advies niet alleen op voor 
Alwel, maar is dit van belang 
voor alle corporaties in Breda. 
Dan gaan wij met de andere 
huurdersverenigingen in gesprek. 
Wij moeten het eerst als de drie 
huurdersorganisaties eens zijn, 
voor we advies uitbrengen aan de 
woningcorporaties. Dat gaat net 
even wat anders dan in Etten-Leur. 
Extra hulp en ondersteuning is 
daarbij niet alleen wenselijk, maar 
ook nodig” vertelt Dick. 

Voortbestaan van de 
verenigingen
Naast zaken zoals de 
huuraanpassing, bespreken de 
voorzitters ook het voortbestaan 
van de verenigingen. 

“We hebben samen overleg en 
kijken welke vorm van participatie 
reëel is en levensvatbaar. Er moet 
iets gebeuren, want er ligt te veel 
werk voor de huidige vrijwilligers 
en nieuwe aanwas is minimaal” 
vertelt Dick. “Daarnaast heeft 
Johan, de ondersteuner & adviseur 
van HBV Etten-Leur, aangegeven 

dat hij gaat stoppen. Dat is iets 
dat ook ons zorgen baart. Hij doet 
veel werk voor de HBV, maar ook 
wij merken dat we een beroep 
op hem kunnen doen. Denk aan 
adviezen, problemen of verschillen 
van mening met Alwel.”

“Met hem valt, ook voor ons, een 
grote bron van advies, kennis 
en ervaring weg. Er zal tijdig 
een oplossing of vervanging 
geregeld moeten zijn, want zo’n 
grote bron van ondersteuning 
kunnen we gewoon niet missen. 
We zijn allemaal vrijwilligers en 
er komt behoorlijk veel op ons 
af. Men vraagt ons aan te sluiten 
bij overleggen met de gemeente, 
projectgroepen voor nieuwbouw, 
et cetera. Het is belangrijk dat er 
iemand voor ons is, die met óns 
meedenkt” besluit Dick.

Dick Waage
Voorzitter CHAB Breda

Bezoek onze 
nieuwe website: 

www.chab-breda.nl

http://www.chab-breda.nl
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huishouden met een display 
voorkomt. Marlies Dijkstra, 
communicatieadviseur Energie bij 
de Woonbond: ‘Een huishouden 
mét energiedisplay voorkomt 
jaarlijks zo’n 105 kg CO2-uitstoot. 
Dit is maar liefst 5% van de totale 
jaarlijkse CO2-uitstoot dat een 
huishouden veroorzaakt door gas- 
en stroomverbruik. Ter illustratie, 
105 kg CO2 staat gelijk aan de 
uitstoot van 1,4 vliegreizen van 
Amsterdam naar Londen.’

Corporatie Lefier deelnemer 
eerste uur
Sinds de hoge energieprijzen zijn 
gemeenten en woningcorporaties 
actiever op zoek naar manieren 
om huurders te helpen met energie 
besparen. Woningcorporatie 
Lefier, die huurwoningen in 
Groningen en Drenthe heeft, 

Huurders besparen jaarlijks 
zo’n 2,5 miljoen euro energie en 
voorkomen 2.623 ton CO2-uitstoot 
dankzij de inzet van ruim 25.000 
energiedisplays via het project 
Slimmer met je Energie. 

De Woonbond is een van de 
initiatiefnemers van Slimmer met 
je Energie, waarbij huurders 
via hun woningcorporatie, 
huurdersorganisatie of gemeente 
een energiedisplay in huis 
geïnstalleerd krijgen. Deze winter 
bereikte het project de eerste 
doelstelling met de installatie 
van 25.000 energiedisplays bij 
huurders.

Gemiddeld € 100 per 
huishouden
Een energiedisplay is een 
apparaatje dat bewoners inzicht 
geeft in hoe veel energie ze in huis 
verbruiken en wat het kost. Met de 
huidige energieprijzen bespaart 
een huishouden al snel gemiddeld 
€ 100,- per jaar. Gezamenlijk 
besparen de huurders die via het 
project een energiedisplay in huis 
kregen, daarmee ongeveer 2,5 
miljoen euro.

Financiële impact én 
klimaatimpact
Om inzichtelijk te maken wat de 
impact van een energiedisplay 
is op het klimaat, heeft het 
projectteam van Slimmer met je 
Energie laten berekenen hoeveel 
CO2-uitstoot een gemiddeld 

Ook de Woonbond, de overkoepelende organisatie voor huurders(verenigingen), deelt een positief bericht 
over energiedisplays. Lees hieronder het artikel dat zij met ons deelde.

nam als een van de eerste deel 
aan het project. ‘Met name voor 
huurders in woningen die op korte 
termijn nog niet aan de beurt zijn 
voor verduurzaming, is hulp nodig,’ 
vertelt Herbert Bosch, adviseur 
strategie en beleid bij Lefier.

Bewoners zijn enthousiast
Bosch: ‘Slimmer met je Energie 
informeerde ons over het effect en 
de werking van energiedisplays 
en ondersteunt ons met de 
implementatie ervan.’ Volgens 
Bosch reageren bewoners uit de 
regio enthousiast op het initiatief. 
‘De display biedt huurders 
inzicht in hun verbruik en maakt 
hen bewust van de kosten. Dit 
motiveert ze om te besparen.’

2,5 miljoen euro bespaard met 
energiedisplays
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Interview met een deelnemer 
van de pilot Energiedisplays
Zoals de vaste lezers onder 
ons weten, hebben we bij de 
vorige editie voor het eerst een 
interview afgenomen met een 
pilotdeelnemer. Inmiddels zijn 
we verder in het project en 
hebben we ook nu weer een 
deelnemer geïnterviewd. Want 
wat is nu fijner dan een huurder 
zelf aan het woord te laten?

Dit interview is een combi 
interview met pilot deelnemer 
Rudy (foto) en vrijwilliger van 
DuurSaam Etten-Leur, Jan.

Jan is adviseur en installateur 
bij DuurSaam. Zo is hij iedere 
woensdagochtend aanwezig in 
het oude Raadhuis tijdens het 
DuurSaam ‘inloopspreekuur’. 
“Iedereen is welkom, maar we 
zien nog veelal bewoners van een 
koopwoning. Ook huurders kunnen 
bij ons terecht voor vragen en 
advies. Ze zijn van harte welkom 
tijdens ons inloopspreekuur!” 
vertelt Jan. Daarnaast installeert 
Jan samen met voorzitter Erik alle 
energiedisplays. 

Hoe het proces verloopt
“Alwel selecteert de huurders die 
in aanmerking komen. De HBV 
stuurt hen een brief en diegene 
die zich aanmelden, die komen 
bij mij. Ik maak vervolgens een 
afspraak en ga dan langs. Ik 
vul het gebruikersovereenkomst 
formulier in, welke de gebruiker 
dan ondertekent. Daarna 
installeer ik het display en geef de 
bewoners uitleg over het gebruik. 
Ook geef ik ze een versimpelde 
handleiding, folder over de HBV 
en bespaartips namens DuurSaam. 

Inmiddels heb ik er denk ik zo’n 60 
geïnstallerd. De andere zijn door 
Erik geïnstalleerd’ vertelt Jan. 

“Alles wat te veel stroom 
verbruikt, gooi ik de deur uit”
Het display bij Rudy is eind 
februari geïnstalleerd door Jan. 
Dat verliep allemaal soepel, 
net als hoe het gebruik van 
het display verloopt. “Ja, de 
droogtrommel is de deur uit” 
vertelt Rudy direct aan het begin 
van ons interview. En dat komt 
door het energiedisplay. “Ik 
kwam er achter hoeveel stroom 
de droogtrommel verbruikt, dus 
heb ik hem weggedaan. Je kunt je 
was ook goed aan een droogrek 
drogen of buiten hangen als de 
zon schijnt.”

“Als ik nu mijn apparaten aanzet, 
blijft de wijzer nog net in het 
groen tegen het oranje aan. 
En zo wil ik dat ook graag 
houden. Daarom heb ik, naast de 
droogtrommel, ook de vaatwasser 
de deur uitgegooid. Als je alleen 
woont draai je hem al niet vaak. 
Als je dan ziet wat hij verbruikt… 
dat vond ik zonde. Nu was ik 
gewoon met de hand af” vertelt 
Rudy.

De plaats van het  
energiedisplay is bepalend
Jan: “Als we het display 
installeren, is de plaats waar hij 
komt te staan van groot belang. 
Je moet er eigenlijk met 1 blik 
op kunnen kijken. We adviseren 
daarom altijd om hem op de 
eettafel of iets dergelijks te 
zetten.” 

Rudy: “Mijn display staat op 
het televisiemeubel, recht onder 
de televisie. Als ik tv kijk en het 
display zie veranderen, kijk ik 
toch even of er een apparaat 
aanspringt. Ook als ik geen 
televisie kijk, zit ik graag in 
deze hoek. Een snelle blik op het 
display is zo geworpen. En dat 
heeft ook geholpen: mijn verbruik 
is veel lager ten opzichte van 
dezelfde maand vorig jaar.”
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Iedere maand is er een overleg met de werkgroep Energiedisplays. In deze werkgroep zitten mensen van de 
gemeente, Alwel, DuurSaam Etten-Leur en de HBV. Ook zijn er twee huurders actief betrokken. 

Zoals u hiernaast al hebt gelezen, verloopt de pilot Energiedisplays goed. Er zijn inmiddels meer dan 80 
displays vergeven. We hopen in de zomermaanden de 100 te behalen. Door de interviews die we afnemen 
voor in het DigiNieuws en Huurdersnieuws weten we al meer over het effect van de energiedisplays. Over de 
bewustwording die het display creëert. 

Daarnaast zijn we afgelopen weken druk bezig geweest met het opstellen van een enquête. 
Deze enquête versturen we naar de pilot deelnemers. Het doel is om te kijken of het gedrag van de 
deelnemers verandert en/of het verbruik vermindert. Door de enquête krijgen we een beter beeld, waarna 
we kunnen beoordelen of de pilot succesvol is (geweest).

Kan ik me aanmelden voor een display?
Er is een aantal huurwoningen geselecteerd in verschillende wijken. De bewoners hiervan krijgen automatisch 
een brief met een aanbod. In totaal kunnen er 100 huurders in aanmerking komen. Wie eerst komt, eerst 
maalt. Na aanmelding vindt een huisbezoek plaats. Hierbij kijken we of plaatsing van een display technisch 
mogelijk is. Zo ja, wordt het display geïnstalleerd en krijgt u de nodige uitleg.

Mocht u alvast wat meer willen weten over energie besparen en een energiedisplay, 
kijk dan alvast op www.slimmermetjeenergie.nl of neem contact met ons op.

http://www.slimmermetjeenergie.nl
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Een laatste update over dit project!
Een kleine terugblik doen we in deze editie. Wat een mooi project was dit!
We hebben meer dan 800(!) huurwoningen voorzien van een set zonnepanelen middels 
dit project. Met het renovatieplan de Grient erbij gerekend, zitten we zelfs op 934 sets! 
Een hele mooie prestatie van alle betrokken partijen.

De installaties van de laatste sets zonnepanelen zijn inmiddels gedaan of ingepland. 
Daarmee is ons project afgerond! We willen graag Led Up bedanken voor hun harde 
werk en goede service. We zijn erg blij met de samenwerking en kijken met trots terug 
op dit project.

ZO STAAN WE ER VOOR:
934 woningen voorzien 
van zonnepanelen
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Leveren zonnepanelen nog wel genoeg geld op? 
Veel mensen vragen zich af of het leggen van zonnepanelen nog wel voordeel oplevert. Blijft de 
salderingsregeling wel bestaan? En hoeveel extra kosten rekent mijn energieleverancier straks als ik 
zonnepanelen heb? Wij zijn van mening dat het nog steeds geld oplevert. 

Nieuwe kabinet wil salderingsregeling afschaffen
Eerst leggen we kort uit wat salderen is. Salderen betekent dat mensen met zonnepanelen de stroom die ze 
opwekken én op dat moment niet nodig hebben, aan het stroomnet mogen leveren en op een later moment 
mogen gebruiken zonder extra kosten. 

Afgelopen februari stemde de Eerste Kamer nog tegen het afschaffen van de regeling. Van de 
coalitiepartijen was alleen de VVD daar voorstander van afschaffing. De overige partijen wezen erop dat 
huizeneigenaren bij de aanschaf van zonnepanelen hadden gerekend op die regeling om de panelen terug 
te verdienen. Toch blijkt nu dat de salderingsregeling op 1 januari 2027 in één keer verdwijnt. Er is geen 
toelichting gegeven op het plan.

Vooral bij huiseigenaren zorgt dit voor onvrede. Voor huurders ligt dat iets anders. Huurders hebben geen 
gedane investering die zij moeten terugverdienen. De servicekosten die maandelijks betaald worden, liggen 
(over het algemeen) lager dan de opbrengst van de panelen. De opgewekte energie ‘levert geen geld op’, 
maar bespaart wél geld. 

De afschaffing van de salderingsregeling maakt het ook voor huuders nóg belangrijker om de opgewekte 
energie direct te verbruiken. Dus: wassen als de zon schijnt.

Extra kosten die de energieleverancier rekent? 
Steeds meer energieleveranciers brengen extra kosten in rekening bij klanten die zonnepanelen hebben. Als 
energieleveranciers daadwerkelijk hogere kosten maken bij klanten met zonnepanelen, mogen leveranciers 
die klanten vragen om extra te betalen. Maar ook met deze extra terugleverkosten leveren zonnepanelen 
voor huurders nog steeds financieel voordeel op. 

Een huiseigenaar moet eerst de investering terugverdienen voor hij geld bespaart;
Een huurder bespaart direct energie en daarmee ook direct geld.

We adviseren belangstellende huurders om zich goed te laten adviseren in een persoonlijk gesprek. Het 
heeft nu te maken met het verbruik, het moment waarop de energie gebruikt wordt, de energiemaatschappij 
en het soort contract dat er gekozen is.
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Zonnepanelen via Alwel
Zoals u hiernaast al kon lezen, is ons zonnepanelenproject HBV voor Zon klaar. Inmiddels geeft 
ook Alwel huurders in gezinswoningen de kans om zonnepanelen te leggen. Heeft u nog geen 
zonnepanelen? Vraag ze dan aan via Alwel.

Met zonnepanelen op uw woning bespaart u meteen op de kosten voor stroom.
Ook helpt u hiermee de CO2-uitstoot te verminderen. Een slimme keuze voor uw portemonnee 
én de aarde dus. Alwel controleert eerst of uw dak geschikt is. Als dat zo is en er is op korte 
termijn geen onderhoud aan het dak gepland, dan kunt u kiezen voor maximaal 6 panelen. 
De panelen zijn van goede kwaliteit en leveren 440 Wp energie. Hiervoor betaalt u een vast 
bedrag per maand in de servicekosten. U heeft dan verder geen omkijken naar de installatie én 
het onderhoud of reparaties. Wel geeft u zelf eventuele reparaties aan Alwel door. U gaat pas 
betalen als de zonnepanelen op het dak liggen.

Wilt u meer weten of direct zonnepanelen aanvragen?
Kijk dan op de website van Alwel: www.alwel.nl/zonnepanelen. Hier  
staat meer informatie en een handig overzicht van de spelregels  
en veel gestelde vragen.

Subsidie zonnepanelen huurders Alwel
Huurt u een woning via Alwel en wilt u besparen op uw stroomkosten? De gemeente en 
Alwel vinden het belangrijk om inwoners te ondersteunen bij het zelfstandig opwekken van 
energie. Daarom komt een subsidie beschikbaar van € 150,- voor het laten installeren van 
zonnepanelen. De subsidie vraagt u online aan met uw DigiD.

De regeling
Waarom € 150,-? Dit is ongeveer evenveel als de servicekosten die u aan Alwel betaalt voor 
de zonnepanelen in één jaar. De servicekosten betaalt u elke maand aan Alwel. Dit is een vast 
bedrag per paneel per maand. De hoogte van het bedrag staat in de huurovereenkomst die u 
met Alwel hebt afgesloten voor de zonnepanelen.

Wie kan de subsidie aanvragen?
De subsidie is beschikbaar voor inwoners die:

•  ingeschreven staan op het adres van de woning waarop de zonnepanelen zijn geplaatst
•  een ondertekende aanvullende huurovereenkomst voor de zonnepanelen met Alwel  
   hebben
•  nog niet eerder zonnepanelen op hun woning hebben geplaatst
•  de subsidie uiterlijk binnen 3 maanden na plaatsen van de zonnepanelen aanvragen

Let op: heeft u meegedaan met het project HBV voor Zon? Dan betaalt u al lagere 
servicekosten voor uw zonnepanelen. U komt dan niet voor deze subsidie in aanmerking.

“Een mooie kans om uw woning duurzamer te 
maken, te besparen op de kosten voor stroom 

én iets goeds te doen voor de aarde.”

150 euro 
subsidie
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Bewonerscommissie maakt nieuwe start
De bewonerscommissie van het appartementencomplex Antoniushof in Terheijden had nog maar één 
bestuurslid. Eind vorig jaar werd contact gezocht met de HBV. Enkele bestuursleden bezochten het complex en 
gingen met heel veel vragen van de bewoners over het complex terug richting Etten-Leur. Samen met Alwel 
gingen we het gesprek aan met drie bewoners die zich kandidaat  stelden voor de bewonerscommissie. 

Er werd direct een aantal vragen van de bewoners over hun complex beantwoord. Vragen die niet direct 
beantwoord konden worden, werden later uitgezocht. Afgesproken werd om de bewoners te vragen of ze 
in konden stemmen met de kandidaten voor de bewonerscommissie. De meerderheid van de bewoners ging 
akkoord met de benoeming en zo werd de bewonerscommissie Antoniushof nieuw leven ingeblazen. 

Op 10 april hadden we samen met de wijkconsulent en de sociaal beheerder van Alwel een overleg met de 
nieuwe bestuursleden van de bewonerscommissie Antoniushof. Dit zijn mevrouw Rianne Riff, de heer Joop de 
Jong en de heer Jan Postelmans. Zij tekenden de samenwerkingsovereenkomst met Alwel. Hierin is vastgelegd 
op welke manier ze door Alwel gefaciliteerd worden. 

Op 16 mei in de avond vond een bewonersbijeenkomst plaats. Bestuursleden van de HBV waren hierbij 
aanwezig. Zij hebben toegelicht wat de meerwaarde is van de samenwerking van de HBV met de 
bewonerscommissie. 

Het was een geslaagde avond en we wensen de bewonerscommissie veel succes!

Wie wint de ‘HBV Buur van het Jaar Award’?
Heeft u een fijne buur? In september is het weer Burendag! Hoewel het nog even duurt, kunnen 
huurders van Alwel Etten-Leur vanaf nu hun favoriete buurman of buurvrouw nomineren voor de 
HBV Buur van het Jaar Award!

Nomineren kan tot en met maandag 4 september via het formulier op onze website:  
www.hbvettenleur.nl! Vertel daarbij waarom uw buur deze award verdient. 

De leukste, mooiste, grappigste of meest ontroerende inzending wordt beloond! 
Wint u een dinerbon ter waarde van €50? Deze is voor zowel de inzender als de genomineerde.

Buur van het jaar!

http://www.haansbergetten-leur.nl 
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Besteding Huurdersbudget: leefbaarheid en veiligheid
In februari kwam de meedenkersgroep bij elkaar. Op de agenda stond onder andere de besteding van 
het huurdersbudget voor activiteiten die de Leefbaarheid & Veiligheid verbeteren. Dit kan bijvoorbeeld 
gaan over de veiligheid in en om de woning of het appartementencomplex. Aanpak of voorkomen van 
overlast, snelheid van het verkeer of de algemene verkeersveiligheid in de straat of buurt. Verschillende 
mogelijkheden tot verbetering van de leefbaarheid en veiligheid kwamen voorbij. 

We gingen uit elkaar met de uitnodiging om ideeën aan te dragen bij het bestuur. Er werden enkele 
voorstellen ingediend. Er werd bijvoorbeeld verbetering van hang- en sluitwerk van een aantal 
woningen voorgesteld om inbraak te voorkomen. Ook is verzocht om te onderzoeken of de toegang tot 
appartementencomplexen beter beveiligd kan worden door middel van videodeurbellen. 

Op 13 mei hadden we een tweede bijeenkomst. Hierin hebben we de ingediende voorstellen besproken. 
Ook hebben we samen nog een aantal nieuwe ideeën uitgewerkt. De meedenkgroep gaat een voorstel 
aanbieden. Het bestuur zal uiteindelijk besluiten voor welke verbeterplannen budget beschikbaar wordt 
gesteld.

Wij komen graag met u in contact. Denkt u de volgende keer ook mee? U bent van harte welkom! 
Stuur een e-mail naar huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl en wij nodigen u uit!

Namens het bestuur van 
HBV Etten-Leur wensen wij 
u een prettige vakantie & 

zien u graag weer terug in 
ons Huurdershuis!

mailto:huurderssecretariaat%40hbvettenleur.nl?subject=Contact%20vanuit%20Huurdernieuws
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Uw stem bij Alwel

HBV Etten-Leur 
Liesbosweg 40C | 4872 NE Etten-Leur 
06 26 49 37 83 | hbv@hbvettenleur.nl 

www.hbvettenleur.nl

Contact

Betty Echten-Exalto 
Secretariaat 
huurderssecretariaat@hbvettenleur.nl 
06 26 49 37 83 

Willy Exalto 
Administratie 
huurdersadministratie@hbvettenleur.nl 
06 41 36 79 43

Johan van der Smissen 
Ondersteuner & Adviseur 
ondersteunerenadviseur@hbvettenleur.nl

Netty van Iersel 
Huurdershuis 
huurdershuis@hbvettenleur.nl 
06 12 97 21 17

Kees Joosen 
Huurdersondersteuning 
huurdersondersteuning@hbvettenleur.nl 
06 53 19 86 96 

Henk Smits
Voorzitter 
voorzitter@hbvettenleur.nl

Wilt u contact opnemen met de HBV? Dan mag u een e-mail sturen naar hbv@hbvettenleur.nl of bellen 
naar 06 26 49 37 83. Bent u specifiek op zoek naar bepaalde informatie of heeft u vragen over een 

specifiek onderwerp, neem dan contact op met onderstaande contactpersonen:

Vragen over website, ICT of communicatie mag u richten aan:

Michel van Beek 
Webmaster 
ictbeheer@hbvettenleur.nl 

Naomi Braspenning | B-PRESS 
Communicatieadviseur & 
ontwerper Huurdersnieuws 
info@b-press.nl 
06 12 17 66 02 

Volg ons op
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